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20 lutego 2020

Obradowała Komisja Budżetu i Finansów Sejmiku

M.in. zaopiniowaniem projektów zmian uchwał budżetowych zajęli się członkowie
Komisji Budżetu i Finansów Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. Obradom
przewodniczyła radna Magdalena Zieleń.

Uwagę radnych skupiła projektowana uchwała dotycząca wprowadzenia zmian w budżecie
województwa na 2020 r. Jak tłumaczyła skarbnik Maria Fidzińska-Dziurzyńska, plan
dochodów budżetowych zwiększy się o kwotę 12.756.458 zł, a plan wydatków wzrośnie o
26.603.480 zł. Większe kwoty zostaną przeznaczone m.in. na realizację projektu “Popytowy
System Innowacji”, opracowanie dokumentacji projektowych inwestycji drogowych, projekty
rewitalizacji miejscowości, “Innowacyjną edukację”. Deficyt budżetu zwiększy się o kwotę
13.847.022 zł. Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie
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województwa na 2020 rok oraz zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa
Świętokrzyskiego na lata 2020-2041.

Pozytywnie radni zaopiniowali także projekt uchwały, przygotowanej przez pracowników
Departamentu Ochrony Zdrowia Urzędu Marszałkowskiego, a dotyczącej zaniechania
realizacji przedsięwzięcia pod nazwą budowa Centrum Urazowego dla Dzieci. – Przyczyną 
jest dwukrotne niepowodzenie postępowania przetargowego, mającego wyłonić wykonawcę.
Propozycje ze  strony firm przystępujących do przetargu opiewały na kwoty 5-10 mln zł, przy
zabezpieczonej przez województwo kwocie 3,9 mln zł – tłumaczył kierownik Michał
Klimczak z Departamentu Ochrony Zdrowia. – Najważniejszy problem, uniemożliwiający
realizację tej inwestycji, to brak specjalistów z zakresu chirurgii dziecięcej, gotowych podjąć
pracę w Centrum – dodał. Rezygnacja z budowy Centrum nie pogorszy warunków
funkcjonowania pediatrycznego oddziału chirurgicznego w szpitalu. Szpital wojewódzki
zamiast tworzenia Centrum zamierza, za około 1 mln zł, wybudować łącznik pomiędzy
Szpitalnym Oddziałem Ratunkowym a Oddziałem Neurologii. Ułatwi on transportowanie
chorych na terenie szpitala.

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Sejmiku pytali o obecny stan prac budowlanych
Mauzoleum Wsi Polskich w Michniowie. Pytania kierowali do obecnej na posiedzeniu
dyrektor Departamentu Kultury i Dziedzictwa Narodowego Urzędu Marszałkowskiego
Magdaleny Kusztal radni: Janusz Koza, Jolanta Tyjas, Elżbieta Śreniawska.
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